

Verslag

Raadsvergadering van 21 maart 2019

Aanwezig

Voorzitter	: Hans Ubachs	
Griffier	: Ingrid de Graaff	
Leden	: Florian Schoenmakers	Niels Kluijtmans
	Joost Mogendorff	Nienke Franse
	Len Pijl	Nienke van Rulo
	Lisa van de Wiel	Sara Battjes
	Lotte van Zeijl	Shirly van Oeffelen-Santana
	Maikel Fioole	Sil van den Heuvel
	Mats Prevoo	Teun Luybregts
	Merijn Vos	Timo Bondt
	Myrthe Egging	
Begeleiders	: Paul Vos	
	Ine van der Looij	
Extra bezoek	: insprekers Speeltuin Wim Verbakel en Linda Spijkerman	

Afwezig

Anita Bekkers

1. **Openen van de vergadering en vaststellen van de agenda**

De voorzitter opent de vergadering om 16.03 uur.

De burgemeester legt het nieuwe camerasysteem uit.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Verkiezingsfilmpje komt als laatste.

2. **Vragenuurtje**

Van het vragenhalfuur wordt geen gebruik gemaakt.

3. **Vaststellen verslag 10 januari 2019**

Lotte: datum van aanmelden is verschoven na de vergadering.

4. **Terugblik op het Uitje**

Het Prehistorisch Dorp kon helaas niet doorgaan vanwege de weersvoorspellingen.

Wel gingen we naar de Ontdekkabriek:

Niels K.: was heel leuk, je kon allerlei dingen in elkaar zetten en uit elkaar halen.

Len: met de trein gegaan. Veel geleerd over dingen in elkaar zetten, over draden. Was heel leuk, wist ik nog niets van.

Merijn: je kon een boot maken van plastic, was heel leuk hoe je die kon maken.

Myrthe: er was een green screen met allerlei achtergronden, je kon jezelf ook laten verdwijnen.



Shirly en Lotte: heel leuk, veel geleerd, ook buiten wezen spelen

Sara: ook leuk, je kon ook bootjes maken

Paul: een aantal meisjes waren bezig met technische dingen. Ging heel goed, Leuk om te zien.

Timo: ook soep gegeten

Lotte: je kon ook een brug bouwen, met allerlei losse balken en stokken en daar kon je overheen lopen.

Bgm: mss kan wethouder Dijkhoff jullie kennis nog gebruiken!

5. Werkgroep Verkeer, raadsvoorstel

Timo leest voor.

Advies moet zijn om aan de jeugdraad toestemming te vragen de voorstellen met de gemeente te gaan bespreken.

Iedereen vindt het een goed idee om dit te doen: het voorstel wordt unaniem aangenomen.

6. Raadsvoorstel budget Jeugdlintje

Teun leest voor.

Ontvangers van de lintjes worden ook uitgenodigd voor de gedecoreerdenbijeenkomst op Koningsdag.

Unaniem vastgesteld.

7. werkgroep 200 jaar Best: oudhollandse spelen

Nienke van Rulo vertelt:

- We hebben bericht ontvangen dat ons voorstel is goedgekeurd.
- De organisatie wil graag dat we de spelen houden op 17 augustus, de dag van de officiële viering
- Over de plaats moeten we overleggen met meneer Jan van de Ven
- We hebben een uitdraai van het officiële logo van 200 jaar Best. Dit mag alleen in kleurendruk worden gebruikt. Hiermee moeten we dus rekening houden met de opdruk op de eventuele jojo's.
- We gaan nu als werkgroep aan de gang met:
 - Lenen of huren van spelmateriaal
 - Lenen of huren oudhollandse kleding
 - Overleggen met Jan van de Ven over de plaats
 - Checken met de gemeente of vergunningen nodig zijn
 - Voorbereiden promotie
- Aandachtspunt: alles vindt plaats in of kort na de zomervakantie.

Bgm: jullie hebben ook subsidie gekregen van de organisatie van 200 Jaar Best. En het is in het laatste weekend van de zomervakantie.

Len: waar is het?

Nienke v R: dat gaan we nog overleggen.

Nienke F: moeten we daarover nog iets vertellen in de klassen

Nienke v R: daarover hebben we nog niets gehoord.

Bgm: neem dat mee bij het onderwerp Communicatie. Ik denk zelf dat het 't best werkt als jullie dat zelf gaan vertellen op school.

8. werkgroep Spelen in Wilhelminapark

Wim Verbakel spreekt in.

Samen met de jeugdraad zijn we bezig, al sinds 2016 met wat stagnaties, om een aantal speeltoestellen in het Wilhelminapark te vervangen en toe te voegen.

Met gemeente en leveranciers gesproken.

Eén van de leveranciers heeft een plan gemaakt. Dit willen we delen met de jeugdraad.

Daarna kunnen we dan de leverancier vragen om de 3D-presentatie te maken om te laten zien.

Ine: wie is we?



Wim: een groep bewoners, samen met Anita, Ingrid, Florian, Shirly en Lotte.

Lotte: krijgen wij dat 3D-project ook te zien?

Wim: zodra we toestemming krijgen om dat te laten maken, dan krijgen jullie dat natuurlijk ook te zien.

Bgm: ik stel voor om met de gemeente af te stemmen of daarvoor toestemming mogelijk is.

Wim: akkoord.

9. werkgroep Uitje-Verkiezingen

10. Nienke vertelt over het organiseren van de verkiezingen op alle scholen en het vertellen over de Jeugdraad aan de kinderen in de groepen 6.

Merijn: wie zijn wij?

Nienke: iedereen van de jeugdraad op de eigen school.

Sara: waarom alleen groep 6?

Bgm: het gaat om het werven van nieuwe kandidaten voor de nieuwe jeugdraad.

Lotte: hoe krijgen we dat filmpje op school.

Griffier: dat stuur ik naar de scholen toe.

Sara: groep 5 kan er toch ook al over nadenken

Bgm: Als niemand wil meedoen, dan bepaalt de school hoe dat dan te doen.

Timo: wat als er een combinatieklas is?

Bgm: Alleen de kinderen van groep 6 kunnen zich dan verkiesbaar stellen.

Het filmpje!

Reacties:

LEUK!!

Sara: je zag het beeld niet heel goed.

Bgm: ligt aan de grote schermen en de resolutie. Het echte filmpje is heel mooi.

Len: geluid wel haperend soms of hard.

Bgm: Daar laten we nog naar kijken.

Dank aan Omroep Best, die het heeft gemaakt.

Omroep Best: We vonden het erg leuk om eraan mee te helpen.

11. Rondvraag

Sara: wat is dat, de rondvraag?

Bgm: jullie zitten in een rondje, als er dan iets is dat niet op de agenda stond maar je toch wilt vertellen, dan kun je dat in de rondvraag doen.

Teun: hoe is het hier gegaan met het stemmen?

Bgm: 10% meer opkomst. Zelfs ruim 3 % hoger dan bij de gemeenteraadsverkiezingen.

Het wordt wel lastig, want er zijn meer partijen gekomen. Dus het wordt wel lastig om een goede coalitie te maken. Wordt een heel gepuzzel.

Lotte: hoeveel leden zijn erbij gekomen?

Bgm: dit waren verkiezingen voor de provincie. Maar als we in 2020 en 2021 meer dan 30.000 inwoners hebben, dan krijgen we 2 raadsleden meer.

Len: over jeugdlintje: waar gaan de lintjes naartoe als ze niet worden uitgedeeld.

Timo: worden pas gekocht als bekend is hoeveel kinderen een lintje krijgen.

Merijn: mogen weer alle jeugdraadsleden meekomen, net als vorig jaar?

Bgm: daarover gaat de werkgroep het hebben.

Shirly: Kunnen er ook minder dan 2 lintjes komen?

Teun: we beslissen dadelijk of de kinderen ervoor in aanmerking komen.

Lisa: wat als je niet kan bij 200 jaar Best?




Bgm: je moet gewoon zeggen dat je op 17 augustus terug wilt zijn in Best!
Sara: het is toch eerder een ei-vraag?
Merijn: hoeveel mensen kunnen er tegelijk op het scherm?
Bgm: Twee
Sara: hoeveel knopjes heeft u?
Bgm: wij zijn heel modern: ik heb een touchscreen
Lotte: wordt de ei-vraag dan later een kuikenvraag?
Sil: wat moet je met de pasjes doen dadelijk?
Bgm: die laat je zitten, wij zorgen dat ze er volgende keer weer zijn.
Sara: komen er ook namen bij het spreekgestoelte?
Bgm: dat is een algemeen pasje, met 'inspreker'.
Shirly: op de pasjes staat je naam, maar betekent dat ook dat die dan in beeld komt?
Len: is het niet zielig voor de eieren dat er geen vragen voor de eieren zijn?
Bgm: laten we die voor Pasen bewaren.

De voorzitter sluit de vergadering om 16.55 uur.

Aldus vastgesteld door de jeugdraad van Best op 20 juni 2019

[ Ondertekening.Ondertekening1]

Ingrid de Graaff
griffier jeugdraad

[ Ondertekening.Ondertekening2]

Hans Ubachs
voorzitter

